
Styrelsemöte Häggådalens Fiberförening

2019-10-02 Kl. 19.00 Lokal Framsidan

Dagordning 

§ 1 Mötets öppnande och notering av närvarande
Närvarande: Susanne, Krister, Mats, Örjan, Andreas 
Ej närvarande: - 

§ 2 Val av justerare
Andreas

§ 3 Godkännande av dagordning
Godkännes

§ 4 Status
a) MKVAB - Anslutning för redundans till Hyssna

Susanne och Krister har fått sista underskriften på markavtal. De ha 
nu träffat Rano och papper överlämnade. Kartor behövs. Susanne 
kontaktar markägarna för kartkopiorna, som vi inte fått i retur.
Susanne har pratat med Hyssnas ordförande inför hopkoppling. 

b) Segloralagning. 
Slang är nergrävd, fiberblåsning är beställd.

c) Nya anslutningar
Det har kommit in flera nya anslutningsförfrågningar på kort tid. 
Susanne kontaktar Link to Link och planerar framtiden. De som inte 
har skickat in avtal skall få påminnelse per post. Susanne fixar.

d) Tvist med Fiberbolaget 
Brev skickat till konkursförvaltaren, via vår advokat. Vi avvaktar 
respons.

§ 5 Ekonomi 

I dag kända transaktioner 2019-10-02

Kassa 2019-10-02                    1 052 573:-
Kommande inbetalningar     59 788:-
Återbetalning moms  augusti        8 180:-

                    1 120 541:-
                  



Kommande utbetalningar
Leverantörsfakturor     46 396:-
Betalning moms september     20 413:-

    66 809:-

   

Behållning                  1 187 350 :-

Fritsla 2019-10-02

§6 Ny hemsida
Andreas presenterade ett utkast till ny hemsida. Jobbar vidare.

§ 7 Övrigt 
Tidigare styrelsemedlemmen Tony har flyttat till Spanien och hälsar att 

han har det underbart.

§ 8 Nästa möte  - 6 november kl. 19.00. 

§ 9 Mötets avslutande

Ordförande. Susanne Nystedt

…………………………………..

Sekreterare: Mats Uhlén Justeras: Andreas Göransson

………………..………………… ……………………………………..


